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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § . alapján „Szabad-e a kukorica elégetésének még a gondolatát k
felvetni?” címmel írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József földm űvelésügyi é s
vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Európai Unió is megfontolás tárgyává tette, hogy mezőgazdasági tevékenység céljaira
alkalmas területeken energia növények termelésére biztassa a gazdálkodókat . Tisztelettel
kérdezem, miért nem kívánnak felhagyni az energia ültetvények (fás- és lágyszárú)
támogatásával . Egyértelműen lehet látni, hogy ez a célkitűzés nem hozhat eredményt .
Magyarország igen gazdag növényi melléktermékekben. Mindez első osztályú alapanyagot
képezhetne a másodlagos energiaforrás el őállításához . Ezzel szemben a fel nem használt
melléktermék csúfítja az ország képét. A melléktermékek megsemmisítésével, vag y
meglétével környezetvédelmi kár is keletkezik . Miért nem kell a magyar gazdaságnak az, ami
ingyen rendelkezésre áll? Inkább megmagyarázzák, hogy egyes területeken a kukorica milye n
jó tüzelőanyag. Miniszter Úr, a kukorica már els ődleges feldolgozással is emberi táplálékká
alakítható .
Világon több milliárd ember éhezik! Hazánkban is egyre nő azok száma, akik nem tudják a
mindennapi betev őjüket biztosítani .

n Ilyen körülmények között szabad-e a kukorica elégetésének még a gondolatát is
felvetni ?

n Miniszter úrnak mi a véleménye minderről?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 15 .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Bag Béla
Fidesz-Mavgyar Polgári Szövetség
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